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Forsvarsudvalget

Til:

Dato:

Forsvarsministeren

29. juli 2008

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 174

Jf. svarene på FOU, alm. del - spm. 160 og 161 om isafgifter (til dækning af 

udgifter ved isbrydning) bedes ministeren oplyse, hvilket beløb der årligt de 

seneste fire år er indkommet som isafgifter fra søfart og havne, samt at 

oplyse, hvilke overskydende beløb der er videresendt til Finansministeriet i de 

enkelte år. Yderligere bedes ministeren oplyse, hvordan de tilsvarende 

beløbsstørrelser forventes at blive hvert af de kommende fire år?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Ib Poulsen (DF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Ib.Poulsen@ft.dk og til 

udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Hans Christian Thoning

formand
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